

Nach dem Erfolgsalbum "The Last Knight" (2020), welches auf Platz 25 der deutschen Albumcharts einsteigen konnte, veröffentlichen SERENITY am 27. Oktober 2023 ihr neues Werk "Nemesis AD". Aus diesem Grund zieht es die Band wieder auf die Straßen Europas, um ihr neues Album gebührend zu feiern. Mit den Label-Kollegen von TEMPERANCE aus Italien und Schweden konnte ein hochkarätiger Special Guest ins Boot geholt werden. Werdet Teil einer grandiosen Reise geprägt von Rittern, Königen, Künstlern und Fürstinnen und begleitet die beiden Bands auf ihren "Symphonic Metal Nights" durch Europa.

After the successful album "The Last Knight" (2020), which entered the German album charts at number 25, SERENITY will release their new work "Nemesis AD" on October 27, 2023. For this reason, the band is heading back to the streets of Europe to properly celebrate their new album. A top-class special guest was brought on board with the TEMPERANCE label colleagues from Italy and Sweden. Become part of a magnificent journey characterized by knights, kings, artists and princesses and accompany the two bands on their "Symphonic Metal Nights" through Europe.